
Hej Kommunen.

 I avsaknad av stadsarkitekt och med hänsyn till kommande ingrepp i 
stadsbilden p g a Ostlänkens passage genom Lkpg med ny C-station undrar vi:  
Vem bevakar att "Arkitekturprogram för Linköpings innerstad", antaget av 
kommunfullmäktige i dec 2017 kommer att efterlevas?

Vänligen John Ericson     


